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Protokoll från styrelsemöte 

 

Tid:  2012-12-02 

Plats:  Vänge prästgård 

Närvarande: Johan Bruun  

Lisbet Jansson 
Lars Gräns 

Ronny Sandberg 
Karl-Göran Lindgren 

 Magnus Kaisäter 
Erik Jennische 

  
 

                     
Johan hälsade alla välkomna och förklarade styrelsemötet 

öppnat. 
     

§ 1 Till justeringsmän valdes Ronny Sandberg och Lisbet Jansson. 
 

§ 2 Information 

:1 Länsstyrelsen har låtit utveckla en databas ”älgdata” för 

 registrering av skjutna älgar. Registrering ska göras inom 14 

 dagar efter fälld älg. Lars registerar NHÄ fällda älgar veckovis. 

:2) Lars har lämnat in underlag till Länsstyrelsen för upprättande 

 av karta över vårt område. 

:3) Östervåla ÄFG har hållit samrådsmöte. Tyvärr inföll det samma 

 dag som vårt älgmöte i september. Därför kunde ingen från oss 

 närvara. Före samrådsmötet träffade Johan och Lars Ulf 

 Lindström från Ö-ÄFG och bl. a. informerade om följande 

 besked som vi fått från Länsstyrelsen. 

 * Mark som ligger utanför Östervålas ÄFO går inte att registrera 

 in i NHÄ. 

 * När ny mark ska registreras in i NHÄ tar Länsstyrelsen ut en 

 avgift. 

 

:4) Mellan den 15-17/10 uppstod serverproblem. Det gick då inte 

 att uppdatera hemsidan. Detta orsakade inga större problem. 
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§ 3 Avstämning älgjakten 2012 

 53 (10/13/30) älgar ar hittills skjutits. Det är fyra älgar över 

 plan. Även om det skjuts ytterligare några kalvar bör det vara 

 hanterbart mot Länsstyrelsen. Från år 2008 har avskjutningen 

 succesivt ökat. 

 Från älg-obs har vi fått in 5525 mantimmar. Observerade 

 älgar ökar för varje år. Kalvförande kor visar i år en positiv 

 trend. 

 Avstämning av handlingsplanen visar att delmålen för år 

 2013 kommer att bli svåra att uppnå. Tjurandelen är ett 

 undantag. 

§ 4 Extra tilldelning av älg 

 Av åtta inkomna ansökningar har sex lag tilldelats en extra kalv 

 vardera. I och med att vi överstigit planen för kalvavskjutning 

 kommer inga fler att tilldelas extra djur. De två som inte har 

 fått beslut har sökt för 2:a gången i år. Lars kommer att 

 meddela dem att de inte får någon mer tilldelning. 

§ 5 Åtgärder för att ÄSP ska uppfyllas 

 Inga ytterligare åtgärder är för tillfället aktuella. 

§ 6 Avstämning kronviltsjakten 2012 

 Hittills har sex (3/2/1) kronvilt skjutits. Dessutom har två dött 

 av övriga orsaker. 

 Rapportering av obs är mycket låg. Därför är det svårt att 

 bedöma stammens utveckling. 

§ 7 Extra tilldelning av kronvilt 

 Eftersom avskjutningen inte har nått upp till planen finns det 

 ingen anledning att dela ut extra djur. Vuxet kronvilt får även i 

 år bytas mot kalv. 

§ 8 Åtgärder för att KSP ska uppfyllas 

 Avskjutningen följer planen. Därför finns det ingen anledning 

 att införa ytterligare åtgärder. 

§ 9 Ny kronviltskötselplan 

 För kommande tre år ska en ny kronviltskötselplan upprättas. 

 Den nya planen ska förankras på årsmötet. Planen siktar mot 

 en årlig avskjutning av 12 (3/3/6) djur. 
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§ 10 Åldersbestämning år 2011 resp. 2012 års avskjutning 

 Lennarts arbete med 2011 års åldersbestämning med hjälp 

 av tandsnitt. Resultatet fram till nu pekar åt något lägre ålder 

 än den bedömning som gjordes via tandstege. 

 Inlämning av käkar från årets avskjutning av vuxna älgar är 

 låg. Av 23 skjutna älgar är endast c:a 10 käkar inlämnade. 

§ 11 Ekonomi 

 Budgeten som beslutades i januari är justerad efter att 

 Länsstyrelsen har redovisat fällavgifterna.  

 Inbetalning av fällavgifter är låg. Hittills har fällavgifter från 11 

 vuxna, 7 kalvar och 2 kronvilt betalats till kassan. Lars 

 uppmanar lagen via mail att betala in avgifterna. 

 Utgifter för bl. a. kopiering, frimärken och lokalhyra uppgår till 

 1054:-. 

§ 12 Motioner 

 Två motioner har kommit in. Den ena från Per Gustafson,

 har behandlats på tidigare styrelsemöte. Den andra motionen 

 var inlämnad av Fredric Pettersson. Fredrics förslag bygger på 

 att all tilldelning läggs i en pott och avskjutning sker  med 

 varannan principen (kalv resp. vuxen). Båda motionerna 

 behandlas på årsmötet. 

§ 13 Tilldelnings- och avskjutningsrekommendationer 2013 

 Till årsnötet kommer styrelsen att presentera en 

 avsiktförklaring. 

 Älgobs visar en trend att älgstammen ökar. Det föranleder en 

 trolig höjning av 2013 års avskjutning. 

 Återigen togs diskussionen om plusarealens upp. Nackdelarna 

 överväger  fördelarna. 

§ 14 Årsmöte 

 Alla funderar på förslag på föredragshållare på årsmötet. 

 Förslag lämnas till Lars. 

§ 15 Övriga frågor 

:1) Ronny tog upp frågan om gemensam styrelsejakt med Södra 

 Hagunda.  Intresset var stort. Ronny håller kontakten med 

 Södra Hagunda. 
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Johan förklarade styrelsemötet avslutat och tackade Lisbet för fika med 

tillbehör. 

 

Nästa styrelsemöte är planerat till den 2013-02-03 med start kl. 1400 

hemma hos Lisbet. Separat kallelse mailas ut. 

 

Vid Protokollet 

 

 

 

Lars Gräns 

 

 

Justeras: 

 

 

 

Lisbet Jansson   Ronny Sandberg 


